
Zápis 
 

z jednání stravovací komise, které se konalo dne 10. 6. 2024 od 15:30 hodin ve školní jídelně na 
Základní škole Beroun – Závodí. 

Přítomni:  
Jevhenija Jarošová - Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Tomáš Liebich – Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Mgr. Renáta Šlajerová Botheová - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám.  
Ing. Daniel Jaroš - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. 
Mgr. Jana Korecká - Jungmannova ZŠ Beroun 
Mgr. Jana Šopejstalová - 2. ZŠ a MŠ Beroun  
Květa Hrbáčková - ZŠ Beroun – Závodí 
Mgr. Jana Radová - ZŠ Beroun – Závodí 

Hosté: 
Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města 
Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí OŠVA MěÚ Beroun 

Omluveni:  
Valerie Pechová – MěÚ Beroun 

Nepřítomni:  
Lucie Fumfálková, Dis. – Jungmannova ZŠ Beroun 
Radka Hellerová – 2. ZŠ a MŠ Beroun 
 

 

Jednání 
 

Zhodnocení týdne 13.5. – 17.5.2024 akce „My chceme uvařit“ 
V pondělí se podával Bio hovězí burger, opečené brambory. Maso bylo při výdeji zpočátku tuhé. 
Při pozdějším výdeji však bylo k překvapení celé komise maso již měkčí. 
Určitě, se nejednalo dle názoru zástupců Primirestu o špatnou technologickou úpravu, ale tento 
typ pokrmu není určen k tomuto typu výdeji.  
Ve čtvrtek byly špagety s masovými kuličkami a tomatovou omáčkou, sypané sýrem, jako 
v případě hovězího burgeru se jednalo o maso z bio chovu, které obsahuje méně tuku, a proto je 
tužší konzistence bylo vysvětleno zástupci Primirestu. 
Jinak se akce setkala s pozitivním ohlasem, ale po finanční stránce je podle Primirestu 
nerentabilní. 
Společnost Primirest se nebrání další gastronomické akci, ale pouze pro jeden den v daném 
týdnu, návrh padl na hlasování pro jídla české kuchyně. 
 
Mgr. Tomčo představil návrh na přístavbu prostor jídelny 2. ZŠ Preislerova, kde by se mohl 
provozovat „ŠVÉDSKÝ“ (samoobslužný) výdej.  



Určitě poukazoval na problém plýtvání s obědy. Například: žáci s sebou mají veliké svačiny a oběd 
potom nedojídají. Na toto poukazují i ostatní členové komise z řad učitelů. 
Členové komise se shodli na tom, že je potřeba žáky zasvětit do finanční hodnoty vyhazovaných 
obědů např. hodnotou nějaké věci, které dobře znají, třeba mobilního telefonu apod. Toto by 
bylo prezentováno v rámci vhodných předmětů ve výuce. 
 
O prázdninách bude probíhat výmalba jednotlivých jídelen vyjma 4. ZŠ Závodí. Zástupci 
Primirestu budou informovat jednotlivé ředitele škol o tomto záměru. 
V jídelně na ZŠ Beroun-Závodí je na zdi namalován obraz s motivem jídel od žáků školy. Bohužel 
na některých místech se barva již loupe, nicméně dochází k její průběžné opravě. 
Jevhenija Jarošová ze společnosti Primirest představila možnost nalepit v jídelnách kulaté 
samolepky v různých barevných motivech a logo Města Beroun, což stravovací komise ocenila. 
Další z návrhů padl na pořízení malířských pláten, které by malovali žáci jednotlivých škol a 
ozdobili by tak jídelny.  
Jako další možnost bylo navrženo dle technických možností, umístit v jídelnách „sítě“, na které 
by se umisťovaly obrázky žáků od 1. do 9. třídy. Obrázky by se často obměňovaly.  
Toto se bude řešit operativně na jednotlivých místech. 
 
Dále bylo poukázáno na chyby editace v jídelníčku, které zástupci města objevili při namátkových 
ochutnávkách. Pan Liebich vysvětlil, že se toto může stát, např. z důvodu kvality brambor, kdy je 
lepší servírovat brambory ve vařeném a nakrájeném stavu než ve formě kaše. K těmto případům, 
ale dochází výjimečně. 
 
V květnu žáci 9. třídy na Wagnerově náměstí dostali místo objednaného uzeného masa sekanou. 
Pan Liebich toto zdůvodnil, že k tomu došlo z důvodu možnosti změny oběda ještě ve 14 hodin 
den předem, ale maso je již předem připraveno.  
 
Na podzim představila paní Jarošová plánovanou anketu spokojenosti pro strávníky Primirestu. 
Bude se hlasovat elektronicky pomocí QR kódu. Paní učitelky z prvního stupně ZŠ přislíbily pomoc 
s touto anketou, která bude pro malé strávníky probíhat i v papírové formě. Vyplňování proběhne 
ve třídě, kvůli objektivitě. 
 
Pozitivní ohlas se stravováním přednesl pan místostarosta ze Střední zdravotnické školy a 
domova pro seniory, kam se jídlo z Primirestu dováží. 
 
Všichni členové komise se shodli, že by bylo dobré opět prezentovat školní stravování 
prostřednictvím společnosti Primirest v Radničním listu. 
 
Bylo upozorněno na nedostatky a neaktuální informace ve vnitřních řádech a v nové otevírací 
době, které musí být vyvěšeny v každé jídelně. Pan Liebich přislíbil, že od 1. 9. 2024 bude vše 
aktuální. 
 



Byl přednesen dotaz z řad učitelského sboru na Jungmannově základní škole ohledně velikostí 
porcí pro dospělého strávníka a žáka 2. stupně. Dospělý má nárok na větší porci, ale např. při 
servírování řízků, to s ohledem na složitější přípravu neplatí. 
 
Paní Hrbáčková přednesla požadavek z řad kolegů na možnost podávání více ovoce a zeleniny, 
klidně i krájené. Pan Liebich se daným požadavkem bude zabývat jako i navýšením velice 
oblíbených „svačinek“ i pro 3. třídy.  
 
Pan Liebich správně podotkl, že se průběžně po stravovacích provozech pohybuje. Každý s ním 
může osobně probrat stížnost i požadavek, případně ho kontaktovat na e-mailu: 
vedouci.5540@primirest.cz, který je vyvěšen v jednotlivých jídelnách. 
 
Bylo poukázáno, že žáci a rodiče si nečtou provozní řád jídelny a z tohoto důvodu dochází 
k určitým nesrovnalostem. 
 
Pan Liebich dostal za úkol prověřit, zda se dá obsluhovat burza objednávek i v mobilní aplikaci, 
následně informoval, že je to možné.  
Dále informoval členy komise o předávání zbylých obědů 2x týdně charitativní organizaci po 20 
porcích. Pokud bude větší poptávka, prý není problém tuto poptávku uspokojit. 
 
Ředitelé jednotlivých základních škol budou informováni o časté absenci jejich člena ve stravovací 
komisi za danou školu s návrhem na nominaci nového člena. 
 

 

Další jednání stravovací komise se uskuteční dne 7. 10. 2024 od 15,30 hodin ve školní jídelně 
na 2. ZŠ a MŠ Beroun. 

 

Vypracoval: Ing. Daniel Jaroš 
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